
Osnovna škola Antuna Mihanovića 

Dubečka 5, Zagreb 

Tel: 01 29 24 862, 29 24 863 

E-mail: ured@os-amihanovica-zg.skole.hr 

www.os-amihanovica-zg.skole.hr 

KLASA: 003-06/21-01/02     
UR.BROJ: 251-133/01-21-13 
U Zagrebu,22.12.2021. godine 
 

ZAKLJUČCI 

10. sjednice  

Školskog odbora Osnovne škole Antuna Mihanovića 

u srijedu 22. prosinca 2021. godine u 18,00 sati 

u prostorijama Škole 

Prisutni članovi Školskog odbora: 

1. Renata Gredelj – iz reda radnika/Skup radnika 

2. Ivana Žigman – iz reda Učiteljskog vijeća 

3. Mirjana Džambo Šporec – iz reda Učiteljskog vijeća 

4. Paško Bare - iz reda Vijeća roditelja 

5. Dario Marić – iz Vijeća MO Dubec 

 

Ostali prisutni:  

1. Beatrica Šurbek, ravnateljica 

2. Marina Paražen Jakopić 

Sjednica je započela u 18.00 minuta. 

Sjednicu je otvorila predsjednica Školskog odbora Renata Gredelj i predložila sljedeći 

 Dnevni red: 

1. Verifikacija zapisnika 9. sjednice Školskog odbora 

2. Financijsko izvješće za razdoblje 2022. godine i Projekcija za 2023. i 

2024. godinu (računovotkinja) 

3. Plan nabave za 2022. god. (računovotkinja) 

4. Plan klasifikacijskih oznaka 

5. Molbe korisnika sportske dvorane  

6. Izmjena vatrodojavne centrale u Školi 

7. Razno  
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Predsjednica ŠO pročitala je Dnevni red 10. Sjednice Školskog odbora i on je jednoglasno 

usvojen, uz napomenu da se pod točkom 2. Financijsko izvješće za razdoblje 2022. godine 

zamijeni s Financijski plan za razdoblje 2022. godine. 

 

Ad. 1.) Predsjednica ŠO pročitala je Zapisnik 9. sjednice Školskog odbora. 

 

Nakon provedene rasprave u okviru ove točke, Školski odbor donosi sljedeći 

Zaključak: 

Zapisnik 9. sjednice ŠO prihvaćen je jednoglasno uz navedene izmjene i dopune. 

 

Ad.2.) Predsjednica ŠO dala je riječ računovotkinji Marini Paražen Jakopić koja je pročitala 

upute Grada Zagreba o izradi financijskog plana za 2022. i projekcije do 2024. godine, te 

izrađen Financijski plan za 2022. godinu i projekcije za 2023. i 2024. godinu. 

 

Nakon provedene rasprave u okviru ove točke, Školski odbor donosi sljedeći 

Zaključak: 

ŠO je zaključio da prihvaća predloženi Plan i projekciju jednoglasno i u cijelosti, te da je 

na upravi Škole i ŠO da se sredstva efikasno koriste. 

 

Ad. 3.) Računovotkinja je prezentirala Plan nabave za 2022. godinu. 

 

Nakon provedene rasprave u okviru ove točke, Školski odbor donosi sljedeći 

Zaključak:  

 Članovi ŠO jednoglasno su prihvatili. Plan nabave za 2022.godinu. 

 

Ad. 4.) Točka 4. ovog Dnevnog reda je stavljena na razmatranje iza 5. točke ovog dnevnog reda 

zbog potrebe nazočnosti računovotkinje Marine Paražen Jakopić, uz suglasnost svih članova 

ŠO. 

 

Ad. 5.) Članovi ŠO konstatirali su da su elektroničkom poštom nakon 9. sjednice dobili 

neizmijenjene Prijedloge ugovora o najmu. 

Predsjednica ŠO Renata Gredelj zamolila je ravnateljicu Beatricu Šurbek da objasni izmjene 

Prijedloga ugovora o zakupu prostora OŠ Antuna Mihanovića i sportskih klubova HAOK 

Dubrava, KK dubrava  i OK Zagreb -Dubrava koje su članovi ŠO zatražili na 9. sjednici ŠO. 

 

Nakon provedene rasprave u okviru ove točke, Školski odbor donosi sljedeći 

Zaključak: 

Ravnateljica je istakla da su Ugovori fiksni i da ih je Školi odredio Grad Zagreb. 

Članovi ŠO traže da čim prije dobiju potvrdu da se Ugovori ne mogu mijenjati. 

Ravnateljica je navela da će to učiniti nakon konzultacija s tajnicom Škole. 

 

 

Ad. 4.) Predsjednica ŠO Renata Gredelj zamolila je ravnateljicu Beatricu Šurbek da pojasni 

Plan klasifikacijskih oznaka. 

 

Zaključak: 

Ravnateljica je informirala članove ŠO o materijalu koji je pripremila tajnica Škole i 

istakla je da su klasifikacijske oznake uniformne i kao takve određene. 



 

Ad. 6.) Predsjednica ŠO Renata Gredelj zamolila je ravnateljicu Beatricu Šurbek da izvijesti 

članove ŠO o garanciji tvrtke Partner elektric u vezi popravka vatrodojavne centrale i ponudi 

barem još jedne firme u vezi popravka. 

 

Nakon provedene rasprave u okviru ove točke, Školski odbor donosi sljedeći 

Zaključak: 

Članovi ŠO utvrdili su iz ravnateljičinog iskaza da još uvijek nisu ispitani uvjeti garancije, 

te da se za nju treba kontaktirati firma Mešić com. 

Član ŠO Paško Bare zatražio je sve ugovore o izvođenju radova vatrodojavne centrale 

između Škole i navedenih tvrtki kako bi se istražila mogućnost popravka u garantnom 

roku umjesto ispostave računa popravka Gradu Zagrebu u vrijednosti od 18.000,00 kuna. 

 

Ad. 7.) Član ŠO Paško Bare zamolio je da se članove ŠO informira na vrijeme o nadzoru nad 

asistentom učenika kod kojeg je uočen niz propusta u radu, te da se članove ŠO obavijesti o 

slučaju nasilja u 5. B razrednom odjelu. 

 

Sjednica je završila u 22.20 sati. 

 

              Zapisničar:                                   Predsjednik Školskog odbora: 

 _______________________         _________________________           

 Ivana Žigman, prof.                                                                  Renata Gredelj 


